

About the World Coal Association (WCA)

- Established in 1985, WCA is the only body that represents the coal industry at the global level.
- WCA's mission is to demonstrate and gain acceptance for the fundamental role coal plays in achieving a sustainable and low emission energy future.
- WCA's membership is international in nature, covering all major coal regions and incorporating many of the world's largest coal producing and allied companies, alongside national associations.
- We bring together stakeholders to help the industry respond to the challenges it faces, encouraging innovation and supporting members to be industry leaders.
- We represent our network of members globally through advocacy, research and at high-level international events on energy, sustainable development and climate change.

WCA holds:

- Special Consultative Status with the United Nations Economic and Social Council (ECOSOC)
- Observer Status with the United Nations Framework Convention on Climate Change (UNFCCC)
- Observer Status with the Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC)
- Membership of the United Nations Climate Technology Centre and Network (UNCTCN)
- Membership of the International Energy Agency (IEA) Coal Industry Advisory Board (CIAB)
- Association membership of the International Council on Mining and Metals (ICMM)
- Signatory to the UN Global Compact (UNGC)

WCA Members

The WCA represents 30 members, covering all major coal producing and consuming regions.

Corporate Members

Anglo American
Aurizon
Caterpillar Global Mining
Cerrejón
China Energy Investment Corporation
GE Steam Power
Glencore
Komatsu
Orica
Peabody
PT Berau Coal Energy
SUEK
Whitehaven Coal Limited
XCoal Energy & Resources
Yancoal

Associate Members

Assocarboni
Associação Brasileira do Carvão Mineral
China National Coal Association
Coal Association of Canada
Coal Association of New Zealand
Coal Preparation Society of India
CoallmP – Association of UK Coal Importers and Producers
Colombian Mining Association
Fossil Fuel Foundation
German Coal Association
Indonesian Coal Mining Association
Japan Coal Energy Center
Minerals Council of Australia
National Mining Association
Queensland Resources Council

世界煤炭协会 (WCA) 简介

- WCA 成立于 1985 年，是唯一代表全球煤炭行业的机构。
- WCA 的使命是展示煤炭在实现未来可持续和低排放能源方面的基本作用，并获得认可。
- WCA 的成员资格本质上是国际性的，涵盖所有主要煤炭产地，除了各国的国家协会之外，它还纳入了世界上最大的煤炭生产和联合公司。
- 我们汇集利益相关者，帮助行业应对其面临的挑战，鼓励创新并支持成员成为行业领导者。
- 我们通过宣传、研究以及组织有关能源、可持续发展和气候变化的高级别国际活动代表我们的全球会员网络。

WCA 持有：

- 联合国经济及社会理事会特别咨询商身份 (ECOSOC)
- 联合国气候变化框架公约观察员身份 (UNFCCC)
- 政府间气候变化专门委员会观察员身份 (IPCC)
- 联合国气候技术中心和网络的成员 (UNCTCN)
- 国际能源机构 (IEA) 煤炭行业顾问委员会 (CIAB) 成员
- 国际采矿与金属理事会 (ICMM) 的协会会员
- 联合国全球契约 (UNGC) 签字人

WCA 成员

WCA 代表 30 个成员，涵盖所有主要的煤炭生产和消费地区。

企业成员

Anglo American
Aurizon
Caterpillar Global Mining
Cerrejón
国家能源集团
GE Steam Power
Glencore
Komatsu
Orica
Peabody
PT Berau Coal Energy
SUEK
Whitehaven Coal Limited
XCoal Energy & Resources
Yancoal

协会成员

Assocarboni
Associação Brasileira do Carvão Mineral
中国煤炭工业协会
加拿大煤炭协会
新西兰煤炭协会
印度煤炭制备协会
CoallmP - 英国煤炭进口商和生产商协会
哥伦比亚矿业协会
化石燃料基金会
德国煤炭协会
印尼煤矿协会
日本煤炭能源中心
澳大利亚矿产委员会
国家矿业协会
昆士兰州资源委员会